

## Mission

*Education & Qualification* as core issues in the socio-cultural and economic development need *state-of-the-art* standards.

Oriented on international *ISO standards* and *socio-cultural customization* we work for many years in QM & Certification in Entrepreneurship Training for migrants and underprivileged people world-wide.



*Bildung und Qualifizierung als ein Kernziel sozio-kultureller und wirtschaftlicher Entwicklungen erfordern modernste Standards.*

*Orientiert an internationalen ISO-Standards und dem sozio-kulturellen Teilnehmerbedarf arbeiten wir seit vielen Jahren in QM und Zertifizierung im Entrepreneurship-Training für Migranten und benachteiligten Bevölkerungsgruppen.*

## Programs & Projects

### ● Training

Training and Consulting for entrepreneurial students, trainer and participants of supporting NGOs or Public departments will enable sustainable *state-of-the-art* standards.

*Training und Beratung für Gründungsinteressierte, Gründungstrainer und Teilnehmer von NGOs und privaten/öffentlichen Trägern sichert und unterstützt nachhaltige moderne Standards.*

### Workshops and Seminars (english/deutsch)

We do not offer Training, QM/Certification at the same time in an organisation.

*Wir machen nicht gleichzeitig Training und QM/Zertifizierung in einer Organisation.*

- Migrant Entrepreneurship...(and/or Refugees/Returnees)...Intercultural Communication...Onboarding... Project Management...Leadership & Team work... Team Training...Coaching...
- Unternehmensgründung für Migranten... (und/oder Flüchtlinge/Rückkehrer)...Interkulturelle Kommunikation...Führung und Teamarbeit...Onboarding... Projektmanagement... Teamentwicklung...Coaching...

## Programs & Projects

### ● Quality Management (QM)



QM in the Training program and concept incl. controlling concept such as an Estimation study or Impact analysis do not only promote sustain-

able training success and organizational efficiency as a competitive advantage for all involved and their socio-cultural environment, it also promotes employability or sustainable management for permanent income.



*QM im Trainingsprogramm und -konzept inkl. Erfolgssteuerung wie Bedarfs- oder Wirkungsanalyse fördern nicht nur nachhaltig Lernerfolg und Organisationseffizienz als Wettbewerbsvorteile für alle und das sozio-kulturelle Umfeld, sondern auch Beschäftigungsfähigkeit und nachhaltiges Wirtschaften für dauerhafte Einnahmen.*

## Programs & Projects

### ● Certification

*Certification audits, based on state-of-the-art quality standards in program policy, organisation and training, will assess and recommend organizational and student demand – and ensures sustainable socio-cultural development.*

*Ein Zertifizierungsaudit nach state of the art-Qualitätsstandards in Trainingspolitik, -organisation und Training bewertet und gibt Empfehlungen für die Organisation und die Teilnehmer – und sorgt so für eine nachhaltige soziokulturelle Entwicklung.*



- *Documentary analysis*
- *On-site visit*
- *Assessment and recommendations*



- *Nach einer Unterlagenanalyse erfolgt ein Vorort-Besuch sowie die Bewertung/Zertifizierung und Empfehlungen.*

Our advisors with academic and professional background have many years of experiences in training, programs and projects, and in certification in different cultures.

*Unsere Berater mit akademisch-beruflichem Hintergrund verfügen über langjährige Erfahrungen in Training, Programmen und Projekten sowie in Zertifizierungen in unterschiedlichen Kulturen.*

### **Corporate Social Responsibility**

As an educational organization we support with our CSR Charitè, a child care project in DR Congo via ...

[www.meier-Stiftung Strassenkinder Africa.de](http://www.meier-Stiftung Strassenkinder Africa.de)

*Als Bildungsberatung fördern wir mit unserer CSR Charitè, ein Kinderhilfsprojekt in der DR Kongo.*

### **Status, Contact and Partner**

We are a private non-profit academic institute, and we are working with NGOs, private or public educational institutions.

*Wir sind eine private Nonprofit-Organisation und arbeiten mit NGOs, privaten und öffentlichen Bildungsträgern.*



## **International Institute for Training Quality Certification**

- **Training**
- **Quality**
- **Certification**

[www.iftq-cert.de](http://www.iftq-cert.de)